
Referat for MNSUmøte 10. april 2015 
MNSUkontoret i Vilhelm Bjerknes hus klokka 16:15  17:30 

1 Formelt 
Til stede: Mikkel, Kristian, Bernt, Mali, Emilie Charlotte, AnneMarthe, Lily, Emilie, Kristin, 
Mustafa 
Meldt frafall: Robin, Simon, Ina 
Ikke til stede: Vedad, Nikolai 

1.1 Valg av ordstyrer og referent 

AnneMarthe som ordstyrer. Lily som referent. 

1.2 Godkjenning av Innkalling 

Litt sen, ellers godkjent 

1.3 Godkjenning av referat 

Godkjent. 

1.4 Godkjenning av dagsorden og tidsplan 

Godkjent. 

1.5 Saker til eventuelt 

● Allmøte 

2 Orienteringer 

2.1 Innkommet post og epost 

Vi har fått epost fra fagsjefen i RF om Masterpub med hvilke ting vi har ansvar for.  

2.2 Fra leder 

Siden det forrige møtet i studentutvalget 27. mars har jeg holdt på med følgende: 
● Startet opp planlegging av masterpub 
● Sendt inn nominasjoner for Are Raklev til Studentparlamentet 



 
 
 
 

2.3 Fra MNSUmedlemmene 

Alle informerer kort om hva de har gjort siden sist. 
● Emilie Charlotte: Vært på fagutvalgsmiddag. 
● Emilie: Lest til eksamen. 
● Mali: SPmøte, Fakultetsstyremøte, og instituttstyremøte på IBV 
● Mustafa: Interactmøte og fagutvalgsmiddag 
● Kristin: STUTmøte, fagutvalgsmøte, fått med én på masterpub 
● Bernt: Middag og økonomi 
● Kristian: Middag og STUT 
● Mikkel: Middag og fagutvalgsmøte i MFU 
● Lily: fagutvalgsmøte i FUI og MFU 

2.4 Økonomiorientering 

Vi har ca. 32000 kr på konto. Vi brukte 3800 kr på fagutvalgsmiddag. 

3 Diskusjonssaker 

3.1 Masterpub 

Vi står for å finne folk til å presentere masteren sin på Masterpub 7. mai. Vi har frem til 
midnatt, men vi regner ikke med at man har presentasjoner frem til midnatt. 
 
Vi ser hvor mange vi får med oss til å presentere, men vi satser på minst 8 personer. Hvis alle 
MNstudenter skal ha en grunn til å komme bør vi kanskje ha minst én presentasjon per 
institutt? 
 
Alle spør på sitt institutt og ser om det er noen som ønsker å presentere masteroppgaven sin. 
Vi har foreløpig 3 (2 fra fysisk og 1 fra kjemisk). Vi diskuterer videre senere. 
 
3.2 Hyttetur 
Vi setter hyttetur fra 1.2. mai! Vi spør Elena og Stian om de vil være med! 
 



Mikkel finner hytte. Vi bør sette opp en slags meny. Vi hadde en slags liste forrige gang, 
men Mustafa kan ikke være med denne gangen og lage fisk. Vi går for taco. 
 
Vi tenker å reise kl 16 eller tidligere. Vi må handle før vi drar. Vi ser an værmeldingen. 
Hvis det er fint vær kan vi grille. Planen var å ha tomatsuppe til lunsj, og det er ganske 
enkelt å bære med seg opp. Da kan vi grille pølser om det er fint vær og spise 
tomatsuppe hvis det er dårlig vær. 
 
Vi trenger noen til å handle. Kristin og AnneMarthe kan være med på handling. De 
avtaler handling på torsdagen. 
 
Hvis folk har spill, ta med spill. Vi kan ta med Jungle Speed. Folk må huske å ta med 
sovepose. Mikkel kan sende ut en pakkeliste med ting man bør huske å ta med seg. 
 
 
3.3 Obligatoriske gruppetimer 
Sak fra STUT: Ha flere obligatoriske gruppetimer på begynnerkurs slik at man kan 
hjelpe studentene med å få inn gode rutiner. 
 
Mange ønsker obligatoriske gruppetimer for å skape et sosialt nettverk, og finne 
kollokviegrupper. De har ukentlige obligatoriske gruppetimer i FYS1000 hvor man får 
ukesoppgaver godkjent i mindre grupper. Man ser at det er de som ikke har klart å 
skaffe seg et nettverk etter fadderuka som er de som faller fra på kjemisk. 
 
Det kan bli litt mye derom alle emnene man tar det semesteret har obligatoriske 
gruppetimer. Det er også mulig at man kan komme i den situasjonen at de obligatoriske 
gruppetimene kolliderer med andre ting. Det kan også bli kjipt for studenter som ikke er 
heltidsstudenter og/eller studenter som ikke har mulighet for å være på Blindern hele 
uka om de ikke får en alternativ ordning. 
 
Vi er positive til å prøve det litt løst, men ikke slik at man må droppe å ta emner fordi alt 
er obligatorisk. Det er kanskje bedre med løsninger hvor man automatisk/obligatorisk er 
meldt på, og man må aktivt melde seg av, og at man eventuelt får epost om man ikke 



har møtt opp x antall ganger (eller melde fra om at dersom man er borte x antall ganger 
så står man ikke kurset). 

4 Vedtakssaker 

 

5 Eventuelt 
Saker til eventuelt. 
 
5.1 Allmøte 
Vi bør begynne å planlegge allmøtet. 
 
Vi har satt dato, onsdag 20. mai kl 17. Vi tenker å ha det i auditorium 1 på VB, slik at vi også 
kan grille. 
 
Er det noen som har ideer om folk som kan komme og snakke? Forslag: Knut Mørken kan 
kanskje snakke om Interact? Vi kan høre med biblioteket om de ønsker å snakke om noe  
kanskje noe om generelle tips om plagiat. AnneMarthe kan snakke med Eva om hun har 
noen ideer. AnneMarthe sender epost til Knut Mørken og biblioteket. 
 
Alle bør blæste litt i sine respektive fagutvalg. 
 
Noen må lage plakat! Kristin er PR og rekrutteringsansvarlig. Jørgen har pleid å lage 
plakatene våre. AnneMarthe kan spørre ham om han har en mal vi kan bruke. Hvis han har 
det, blir den sendt til Kristin. 
 
AnneMarthe kan begynne å gjøre klar en innkalling. Det er ingen punkter i statuttene som 
sier at vi må velge studentparlamentsrepresentanter på allmøtet. AnneMarthe skriver utkast 
til oppdatering av statuttene. Vi tar det som en vedtakssak neste møte. 

6 Møtekritikk 
Ris og ros til møtet. 

Tidsplan 

Sak  Tid 



1. Formelt  16:15  
16:20 

2. Orienteringer  16:20  
16:35 

3. 
Diskusjonssaker 

16:35  
16:40 

4. Vedtakssaker  16:40  
17:15 

5. Eventuelt  17:15  
17:25 

6. Møtekritikk  17:25  
17:30 

 
 


